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1. Er was afgesproken dat de tussenevaluatie Recycletarief op 22 juni in de raad zou 
komen. Nu staat op de BTA dat dit wordt geschrapt. Kan het college aangeven wat de 
reden is om af te zien van het leveren van een raadsvoorstel (voor de raad van 22 juni 
a.s.) over het onderwerp Tussenevaluatie invoering recycle-tarief zoals uitdrukkelijk 
was afgesproken.

antwoord De raad wordt voor de eerstvolgende vergadering geïnformeerd over de voortgang van 
de uitvoering van het vastgestelde beleid. Het college vindt het belangrijk de 
bijstellingen via een informatienota te delen in plaats van een raadsvoorstel. Een 
raadsvoorstel zou suggereren dat er beleid moet worden gewijzigd. Dit is niet aan de 
orde en daarom bijgesteld op de BTA.

Aan de bestuurlijke termijnagenda (BTA) is toegevoegd dat In het tweede kwartaal van 
2024 een raadsvoorstel wordt ingediend waarin de evaluatie van het grondstoffenbeleid, 
de toelichting op de jaarrekening over 2023 en de prognose voor 2024 van HVC worden 
gepresenteerd. 

Naar verwachting worden deze stukken in mei 2024 door HVC aangeleverd. 

https://smodin.io/nl/tekst-automatisch-in-het-nederlands-opnieuw-formuleren

